



# Protokoll Styremöte LP3 LV8

## Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

## 1. Formalia

- i. Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl.12:02
- ii. Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii. Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv. Inadjungeringar – Inga
- v. Veckans grej – Brandsäkra lavalampor

## 2. Dagsformsrunda och lägeskoll

**Malin:** Mår bra.

**Hanna:** Mår bra, kolloiden är kul

**Alex:** Samma där, cellen måste börja pluggas

**Martin:** Väl förbered för första gången!

**Leon:** Fan ta Kf2, men utöver det bra!

**Gustav:** Stressen är officiell, kandidaten går knackligt men ekon

**Tage:** Tentastressen är ganska lugn, bra kurser!

## 3. Meddelanden

Esnkning från städgruppen gällande pris till , AO på kåren har sagt upp sitt uppdrag, KfK6 vill äsaka för påskägg samt brädspel,



#### 4. Post

Reklam från axfood

#### 5. Mötesrapporter

**Alex**, två nya personer tillsattes till SnKfKb i måndags, diskuterade matLab introduktionen, MpBio möte gällande utveckling av programmet, söker personal till en kurs i Bioetik (MPS-kurs), ta input från vad företagen söker hos studenter, tillföra en obligatorisk bioinformatikkurs till programmet, AuBt (9/3) inga fler dubbledegrees, utvecklar ett samarbete med ett universitet i Kalifornien, workshop med Bt företag i april, Calle har scoutat 50 nya företag inom Bioteknik, PA vill ta bort kvällsarrangemang från mottagningsvecka 3 och 4, integrera äldre elever i mottagningen, ändringar i introduktionsveckorna – ha en faktisk föreläsare på lektionerna, chanserna till skitnytt lever än!

**Gustav**, Fum (2/3) – kårstyrelsen rapporterade om situationen kring AO, öppna ny restaurang vid Vasa, nya studentbostäder vid Chalmershållplatsen, likabehandlingspolicyn diskuterade ett tillägg gällande positivsärbehandling - motionen bifölls, o-bokningsbara dagar i Härryda,

**Malin**, möte med BTD gällande samarbete med Ernst, fortsatt samarbete med Karg

**Hanna**, kommittékontakter med både bÖf och KAOS, bÖf vill ha hjälp gällande frågor kring mottagningen samt kontakt med PA, kommunikationen har varit bristande under året med olika personer/kommittéer,

**Leon**, Psykosocial enkät, fått representant från MpBio2, möte med Sn – det är tillåtet för elever att utnyttja vilorummen för vila, kommittékontakt,

**Martin**, möte med KK gällande klädpolicyn beslutet, även överskottet diskuterades, Kassörs forum, kontantfrihet samt överlämningar diskuterades, kontantfriheten – möjlighet att få en kårkortskassa från kåren, samt nya



## 6. Avstämning av att-göra-listan

**Gustav**, uppstart med nytt bioteknikhus, överlämning med förra representanten, Fum och  
**Malin**, Första av två Astra Zeneca besök, Chalmersresan,  
**Hanna**, inte hunnit uppdatera listan  
**Tage**, lagt till punkter på att göra listan,  
**Alex**, Ersättare till en ledamot i Sn  
**Martin**, Kassörmöte, varit på möten  
**Leon**, sammanställt data från psykosociala enkäten, årkurs representant från MpBio2

## 7. Val av representation

Ingen

## 8. Beslut: Aspaffischer för GP

*Styrelsen beslutar att godkänna aspaffischerna med viss modifiering*

## 9. Diskussion – Kommande läsperioden

Alla, diskussionsmöte med hela styret inför nästa LP innan lv 2 i lp 4,  
Malin, Ernst tillgångar  
Martin, kontantfri mottagning, ekonomiska riktlinjer  
Hanna, pHadderkontrakten, äskningsmallar, kvällsrapport, nycklarna skrivs över på VP,  
Leon, fysisk skyddsron, psykosocial skyddsron för Bt och Kf, pHadderkontraktet,  
Alex, mottagningen – integrerande av äldre elever, högskola 1-on-1, se över matLabstugor till Lp 4, master rekrytering,  
Tage, fixa med hemsidan, sätta upp bilder, byta bilder på hemsidan,  
Gustav, jobba med valberedningen, införa en talman samt sekreterare till sektionsmötet, mål och visions dokument, mottagning, medarbetarsamtal



## 10. Genomgång av att-göra-listan

**Alla**, uppstartsmöte med KK och Kfik,  
**Gustav**, arbetsgruppen för nya bioteknikhuset,  
**Tage**,  
**Malin**,  
**Hanna**,  
**Alex**,  
**Leon**,  
**Martin**,

## 11. Mötesplanering

Styrelsemöte – 24/3

## 12. Kommande händelser

Hem till Tisse efter tentorna för tårta och häng! (Woop woop)  
Pluggfrukost (12/3)

## 13. Övriga frågor

- I. Datum för studentrösten – sätter 18/4 preliminärt, 11,12 och 13/4 går ej,
- II. Medarbetarsamtal – mallen får positiv feedback, möten mån/tis lv1
- III. GP – alkoholarrangemang, *styrelsen beslutar att godkänna förfrågan om tidningssläppet*, ha ett avslutningsmöte med GP gällande förbättringar,
- IV. Rutiner kring sektionens ekonomi – KfKbs system kring ekonomi är ganska olikt från resterande sektioner, utveckla riktlinjerna för ekonomin för de olika kommittéerna/föreningarna,

## 14. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl 13:43